
KAUNO RAJONO SAVIVALDYBĖS JAUNIMO REIKALŲ TARYBOS 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

2024 m. kovo 27 d.  Nr. 2 

Kauno rajono savivaldybė 

Posėdis vyko 2024 m. kovo 27 d. 15.00 val. nuotoliu Microsoft Teams platformoje. 

Pirmininkė – Monika Kiaušaitė, Kauno rajono savivaldybės tarybos narė. 

Posėdžio sekretorė – Domantė Sinkevičiūtė, Kauno rajono savivaldybės jaunimo reikalų 

koordinatorė (vyriausioji specialistė). 

Posėdyje dalyvavo Kauno rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos nariai: Tomas 

Didžiulis, Administracijos direktoriaus pavaduotojas, Laurynas Dilys, asociacijos „Kauno rajono 

jaunieji lyderiai“ pirmininkas, Darius Joneikis, judėjimo „Stabdyk nusikalstamumą“ Kauno regiono 

skyriaus pirmininkas, Gustė Miškinytė, Kauno rajono mokinių tarybos atstovė, Monika Kiaušaitė, 

Savivaldybės tarybos narė, Reda Levendrauskaitė, Žemės ūkio ir kaimo plėtros skyriaus vyr. 

specialistė, Kristina Švedaitė, Kauno rajono vietos veiklos grupės pirmininkė - Administracijos 

vadovė, Vytautė Venckūnaitė, Savivaldybės tarybos narė. 

Posėdyje nedalyvavo: Jolanta Jankauskienė, Kultūros, švietimo ir sporto skyriaus 

vedėjo pavaduotoja (ugdymui), Vytautas Juozapavičius, Kauno rajono Panevėžiuko kaimo 

bendruomenės pirmininkas, Mantas Molotkovas, Tarptautinės policijos asociacijos Lietuvos skyriaus 

Kauno rajono poskyrio atstovas, Artūras Orlauskas, Savivaldybės tarybos narys 

Dalyvauja 8 nariai. Kvorumas yra. 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl JRT narių delegavimo į jaunimo veiklos projektų finansavimo konkurso komisiją 

(M. Kiaušaitė). 

2. Dėl JRT narių delegavimo į savivaldybių jaunimo reikalų tarybų nacionalinius 

mokymus Kaune gegužės 8-9 d. (M. Kiaušaitė). 

3. Dėl JRT  kreipimosi į Kauno rajono savivaldybės Administracijos direktorių dėl 

galimybės bendruomenėms ilgiau naudotis mokyklų sporto salėmis (M. Kiaušaitė). 

4. Kiti klausimai. 

 



Pirmininkė prieš posėdį pasiūlė įtraukti į darbotvarkę papildomą klausimą dėl LiJOT kreipimosi apie 

jaunimo balsavimą savivaldos rinkimuose nuo 16 metų. Vienbalsiai pritarta įtraukti papildomą 

klausimą ketvirtu numeriu. 

1. SVARSTYTA.  Dėl JRT narių delegavimo į jaunimo veiklos projektų finansavimo konkurso 

komisiją (M. Kiaušaitė). 

Pranešėja M. Kiaušaitė pristatė klausimą dėl delegavimo į jaunimo veiklos projektų finansavimo 

konkurso komisiją. Darius Joneikis ir Vytautė Venckūnaitė pasisiūlė dalyvauti komisijos veikloje. 

NUTARTA. Bendru sutarimu į jaunimo veiklos projektų komisiją deleguoti Darių Joneikį ir Vytautę 

Venckūnaitę. 

2. SVARSTYTA.  Dėl JRT narių delegavimo į savivaldybių jaunimo reikalų tarybų nacionalinius 

mokymus Kaune gegužės 8-9 d. (M. Kiaušaitė). 

Pirmininkė pristatė gegužės 8-9 dienomis vyksiančius savivaldybių jaunimo reikalų tarybų 

nacionalinius mokymus. Į mokymus vykti pasisiūlė. Darius Joneikis, Kristina Švedaitė ir Reda 

Levendrauskaitė 

NUTARTA. Bendru sutarimu į nacionalinius mokymus deleguoti Darių Joneikį, Redą 

Levendrauskaitę ir Kristiną Švedaitę. 

3. SVARSTYTA.  Dėl JRT  kreipimosi į Kauno rajono savivaldybės Administracijos 

direktorių dėl galimybės bendruomenėms ilgiau naudotis mokyklų sporto salėmis (M. Kiaušaitė). 

 

Monika pristatė projektą dėl kreipimosi į savivaldybės administracijos direktorių dėl papildomų 

valandų bendruomenei naudotis sporto salėmis.  

            D. Joneikis siūlo didinti prioritetines valandas iki 3 valandų, esant galimybei ir daugiau. 

V. Venckūnaitė paklausė kokia situacija yra su didžiosiomis rajono seniūnijomis pvz: Ringaudai. 

Kokia ten situacija, ar yra galimybė naudotis patalpomis, ar yra pilnas užimtumas? 

L. Dilys atsakė, kad visuomenės sveikatos biuras vykdo veiklas visose seniūnijose nemokamai, 

neatlygintinai ir sporto salės pasiūlo geriausius galimus laikus treniruotėms. 

 

T. Didžiulis paantrino L. Diliui, dėl esamos salių užimtumo situacijos Kauno rajone. Tik atkreipė 

dėmesį, kad svarbu įsivertinti poreikį ir seniūnijos užimtumą. L. Dilys akcentavo, kad jaunimui reikia 

siūlyti veiklas kurios yra aktualios dabar, pakviesti trenerius ir suteikti patalpas. V. Venckūnaitė 



paminėjo galimybę komunikuoti tarp bendruomenių ir jeigu labiau apgyvendintoj seniūnijoj nėra 

vietos, kreiptis į bendruomenę kurioje salių užimtumas yra mažesnis. D. Joneikis pasiūlė, kad turėtų 

būti sistema, kurioje būtų pasidalinta salių užimtumo informacija. 

R. Levendrauskaitė pasiūlė įsivertinti poreikį, kuriose tiksliai reikalingas papildomų valandų skaičius. 

L. Dilys supažindino su rajone vykstančių treniruočių statistika, treniruočių skaičiumi ir lankytojų 

skaičiumi.  

M. Kiaušaitė pakvietė jaunimo reikalų tarybos narius balsuoti dėl kreipimosi į administracijos 

direktorių, kuriame minima nedidinti prioritetinių valandų tačiau sudaryti sąlygas pagal salių 

užimtumą. 

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarta teikti kreipimąsi Kauno rajono savivaldybės administracijos 

direktoriui.  

4. SVARSTYTA. Dėl Kauno rajono jaunimo reikalų tarybos pozicijos LiJOT iniciatyvai „Vote16“. 

M. Kiaušaitė pristatė nariams LiJOT‘o raštą dėl balsavimo savivaldos rinkimuose nuo 16 metų.  

G. Miškinytė būdama jauniausia jaunimo reikalų tarybos narė, paminėjo, kad daugelis jaunimo 

nesidomi politika, ir už ką balsuoti būnant 16 metų eitų klausti tėvų.  

K. Švedaitė antrino Gustei 

T. Didžiulis pritarė, kad ir dabar jaunuoliai kurie turi balsavimo teisę neina balsuoti, ir jaunimo 

balsavimo procentas yra labai mažas. Padidinant amžiaus diapazoną, nebalsavimo procentas padidėtų 

dar daugiau.  

L. Dilys pasiūlė įtraukti patį jaunimą į šią  iniciatyvą ir ugdymo įstaigose surengti referendumą dėl 

jaunuolių, kurie išsakytų nuomonę ir argumentus dėl balsavimo nuo 16 metų savivaldos rinkimuose. 

T. Didžiulis pabrėžė, kad svarbu atkreipti dėmesį į apklausinėjamų jaunuolių amžių. Ar tik tie kuriems 

16 metų, ar ir jaunesni ir vyresni. 

G. Miškinytė, paminėjo, kad nuo 8 klasės prasideda pilietiškumo pamokos ir mokytojų pareiga turėtų 

būti įtraukti į pamokų turinį informaciją apie rinkimų turinį, savivaldą ir t.t. 

M. Kiaušaitė teigė, kad JRT narių nuomonės išsiskyrė, ir turime gauti daugiau informacijos bei 

jaunimo nuomonę šiuo klausimu. Įtraukiant rajono ugdymo įstaigas, bus atliekama apklausa.  



NUTARTA. Bendru sutarimu nutarta suorganizuoti jaunimo apklausą ir išanalizavus rezultatus 

pateikti poziciją. 

Pirmininkė                                                                                                                       Monika Kiaušaitė 

Sekretorė                                                                                                                    Domantė Sinkevičiūtė 


